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Zápis ze 7. jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo dne 
20. 9. 2023, v budově ÚMČ Praha 10, jednací místnost 411/b 

od 16:35 do 17:01 hodin 
 
Přítomní členové VÝB: JUDr. Radmila Kleslová, Mgr. Ing. Martin Kopecký (připojen online),  
Ing. Michal Narovec, Mgr. David Satke 
 
Omluvení členové VÝB: Mikuláš Pobuda, Mgr. Adam Šilar, Mgr. Stanislav Šimek 
 
Neomluvení členové VÝB: - 
 
Hosté: -  
 
Jednání VÝB bylo zahájeno v 16:35 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 
 

I. Zahájení  

II. Návrh programu 

III. Určení ověřovatele zápisu ze 7. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10  

IV. Oprava zápisu z 6. jednání KoV, které se konalo dne 24. 7. 2023 

V. Kontrola č. 3 – Kontrola dodržování právních předpisů na úseku samostatné působnosti  
a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního 

VI. Kontrola č. 2 – Kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní smlouvy 
č. 2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10“ 

VII. Podnět Ing. Petra Beneše – žádost o prověření Rozhodčí smlouvy uzavřené mezi MČ Praha 10 
a společenstvím ,,GEOSAN + VISTORIA – MŠ Bajkalská“.  

VIII. Podnět Ing. Jany Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list s.r.o. 

IX. Informace o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec a srpen 2023, včetně informace 
o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 

X. Informace o petici: ,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího vyřízení 

XI. Informace o petici: ,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, Počernická“  
a způsobu jejího vyřízení 

XII. Různé 

XIII. Závěr 

Popis průběhu jednání VÝB 

K bodu I. – Zahájení 

Předsedkyně přivítala členy Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 (dále také ,,KoV“) a zahájila jednání. 
Konstatovalo se, že byl KoV schopný usnášení. Současně konstatovala, že Mgr. Ing. Kopecký se bude 
účastnit distančně, přičemž jeho totožnost nebyla po celou dobu jednání zpochybněna.  
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Jmenovaná dále uvedla, že na jednání pozvala Bc. Brzoně, vedoucího majetkoprávního odboru  
a Bc. Petru Morávkovou, MBA, vedoucí oddělení přípravy veřejných zakázek. Oba se omluvili 
z důvodu pracovního vytížení. Předsedkyně KoV požádala tajemníka výboru, aby jmenované pozval 
na příští jednání KoV.  
 
K bodu II. – Návrh programu 
 
Předsedkyně KoV představila návrh programu, který byl rozeslán dne 13. 9. 2023, a dotázala se na 
jeho doplnění či jiné úpravy. Ing. Narovec navrhl zařazení nového bodu: oprava zápisu z 6. jednání 
KoV, které se konalo dne 24. 7. 2023. Předmětný bod navrhl zařadit, jako bod III. s tím, že u ostatních 
bodů by došlo k jejich přečíslování. Předsedkyně konstatovala, že jí nebyly písemně mailem ani 
v listinné podobě námitky doručeny. 
 
Předsedkyně KoV navrhla doplnění o bod: kontrola č. 3 – kontrola dodržování právních předpisů na 
úseku samostatné působnosti a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního. Předmětný bod 
navrhla zařadit za navržený bod Ing. Narovce.  
 
Mgr. Satke navrhnul, aby navržený bod Ing. Narovce byl zařazen, jako bod IV. a bod předsedkyně 
KoV, jako bod V. U ostatních bodů by došlo k jejich přečíslování.   
 
Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
 

program jednání byl schválen 
 
K bodu III. - Určení ověřovatele zápisu ze 7. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 

Mgr. Satke navrhl za ověřovatele zápisu Ing. Narovce. S návrhem se ztotožnila předsedkyně KoV  
a Ing. Narovec návrh přijal.  
 
Předsedkyně KoV následně nechala o návrhu hlasovat.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
 

KoV určuje jako ověřovatele zápisu č. 7 Ing. Narovce 
 
K bodu IV. – Oprava zápisu z 6. jednání KoV, které se konalo dne 24. 7. 2023 

Ing. Narovec čte připomínky k zápisu z posledního jednání KoV.  
Diskuze: JUDr. Kleslová, Mgr. Ing. Kopecký, Ing. Narovec, Mgr. Satke.  
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Většina členů KoV v diskuzi konstatuje, že připomínky nejsou důvodné. 
 
Ing. Narovec navrhl usnesení týkající se odsouhlasení výše uvedených změn v zápisu z posledního 
jednání KoV. Předsedkyně KoV sdělila, že o zápisu se nehlasuje, ale že se připomínky mohou vzít na 
vědomí. Po ujištění, že se o změnách hlasovat nebude, Ing. Narovec následně v čase 17:01 hod. 
upustil jednání.  
 
Předsedkyně KoV konstatovala, že KoV přestal být schopný se usnášet a jednání ukončila.  

  
Ing. Michal Narovec, ověřovatel                                JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
 
Mgr. Tomáš Kosmel, tajemník KoV 
 
25. 9. 2023 
 

 


